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Protokół nr II/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 8 grudnia 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 15 radnych,  

co według Przewodniczącej stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji rady. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez wójta. 

4. Różne sprawy. 

5. Zakończenie obrad sesji rady gminy. 
 

Ad. 1. 

 

Otwarcia II sesji o godz. 14
00

 dokonała Przewodnicząca Mariola Szajek, 

witając radnych oraz zaproszonych gości.  

Następnie Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Kamila 

Kostrzewska odczytała i wręczyła Wójtowi zaświadczenie o wyborze na wójta 

gminy Bobrowice gratulując objęcia funkcji.  

 

 Ad. 2. 

 

Sekretarz poinformowała, że porządek został narzucony przez Komisarza 

Wyborczego, ale nie jest on związany z naszymi zapisami statutowymi  

i zaproponowała następujące zmiany:  
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 wprowadzenie pkt 3a o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyboru Komisji Budżetu i gospodarki komunalnej”. 

 wprowadzenie pkt 3b o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyboru Komisji Oświaty i spraw społecznych”. 

 wprowadzenie pkt 3c o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej”. 

 wprowadzenie pkt 3d o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej”. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowane zmiany, w wyniku 

którego zostały one przyjęte jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie sesji rady. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez wójta. 

 3a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Budżetu  

i  gospodarki komunalnej. 

3b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Oświaty  

i spraw społecznych. 

3c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej. 

3d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

4. Różne sprawy. 

5. Zakończenie obrad sesji rady gminy. 

 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który został przyjęty jednogłośnie 15 głosami 

„za”.  

 

Ad. 3. 

 

W tym punkcie posiedzenia Wójt złożył uroczyste ślubowanie słowami: 

„Obejmując urząd Wójta Gminy Bobrowice, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.  

Po złożonym ślubowaniu radni złożyli Wójtowi gratulacje oraz wręczyli kwiaty. 

Następnie Wójt wraz z Przewodniczącą Rady podpisali akt ślubowania. 

o Zaświadczenie o wyborze wójta oraz akt ślubowania stanowią załączniki do 

niniejszego protokółu.  
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Ad. 3a. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Budżetu  

i  gospodarki komunalnej. 

Radna Iwona Szajek zgłosiła następujące kandydatury: 

1. Kamil Koronka – wyraził zgodę. 

2. Antoni Piekarski – wyraził zgodę. 

3. Stanisław Nadolny – wyraził zgodę. 

4. Andrzej Grudziński – nie wyraził zgody. 

5. Marcin Murawa – nie wyraził zgody. 

6. Przemysław Karczewski – wyraził zgodę. 

Radny Kamil Koronka zgłosił następującą kandydaturę: 

7. Tomasz Borowiak – wyraził zgodę.  

 

Nie zgłoszono uwag do proponowanych kandydatur. 

W wyniku głosowania uchwała wraz z zaproponowanym składem komisji 

w ilości 5 członków została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 3b. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Oświaty  

i spraw społecznych. 

Radna Bogna Litwin zgłosiła następujące kandydatury: 

1. Anna Kasperowicz – wyraziła zgodę. 

2. Iwona Szajek – wyraziła zgodę. 

3. Anna Hałupka – wyraziła zgodę. 

4. Hieronim Nowak – wyraził zgodę. 

5. Paulina Sołtysiak – wyraziła zgodę. 

6. Bogna Litwin – wyraziła zgodę. 

Radny Andrzej Grudziński zgłosił następujące kandydatury: 

7. Andrzej Grudziński – wyraził zgodę.  

8. Marcin Murawa – wyraził zgodę.  

 

Nie zgłoszono uwag do proponowanych kandydatur. 

W wyniku głosowania uchwała wraz z zaproponowanym składem komisji 

w ilości 8 członków została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3c. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej. 

Radna Anna Kasperowicz zgłosiła następujące kandydatury: 
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1. Justyna Waszkiewicz – wyraziła zgodę. 

2. Bogna Litwin – wyraziła zgodę. 

3. Tomasz Borowiak – wyraził zgodę. 

4. Anna Kasperowicz –wyraziła zgodę. 

5. Iwona Szajek –wyraziła zgodę. 

Radny Andrzej Grudziński zgłosił następujące kandydatury: 

6. Marcin Murawa – wyraził zgodę. 

7. Stanisław Nadolny – wyraził zgodę.  

 

Z uwagi na ograniczoną statutowo liczbę członków Komisji Rewizyjnej tj. 5 

członków przystąpiono do głosowania na każdego ze zgłoszonych członków. 

 

1. Justyna Waszkiewicz – 14 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

2. Bogna Litwin – 10 głosów „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”. 

3. Tomasz Borowiak – 10 głosów „za”, 5 „wstrzymujących się. 

4. Anna Kasperowicz – 14 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”. 

5. Iwona Szajek – 10 głosów „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujące się”. 

6. Marcin Murawa – 11 głosów „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”. 

7. Stanisław Nadolny – zrezygnował z kandydatury.  

 

Ponownie przystąpiono do głosowania na kandydatów, którzy jednakowo 

otrzymali najmniejszą liczę głosów (10). 

1. Iwona Szajek – 10 głosów „za”, 5 „wstrzymujących się”. 

2. Bogna Litwin – 8 głosów „za”, 7 „wstrzymujących się”. 

3. Tomasz Borowiak – 10 głosów „za”, 5 „wstrzymujących się”. 

 

 Po przeprowadzonym głosowaniu skład Komisji Rewizyjnej przedstawia się 

następująco: 

1. Justyna Waszkiewicz 

2. Anna Kasperowicz  

3. Marcin Murawa 

4. Iwona Szajek 

5. Tomasz Borowiak 

Nie zgłoszono uwag do proponowanych kandydatur. 

W wyniku głosowania uchwała wraz z zaproponowanym składem komisji 

w ilości 5 członków została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Ad. 3d. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

Radna Iwona Szajek zgłosiła następującą kandydaturę:  
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1. Justyna Waszkiewicz – wyraziła zgodę. 

Radny Stanisław Nadolny zgłosił następująca kandydaturę: 

1. Tomasz Borowiak – nie wyraził zgody. 

Radny Andrzej Grudziński zgłosił następująca kandydaturę: 

1. Marcin Murawa – wyraził zgodę.  

 

Nie zgłoszono uwag do proponowanych kandydatur. 

 

Przystąpiono do głosowania na poszczególnych kandydatów: 

1. Justyna Waszkiewicz – 8 głosów „za”, 1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”. 

2. Marcin Murawa – 7 głosów „za”, 8 „wstrzymujących się”. 

 

W wyniku głosowania Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została 

radna Justyna Waszkiewicz. Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami 

„za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 

 

Różne sprawy. 

Dyskusja: 

 

W tym punkcie posiedzenia Wójt przedstawił informację o stanie majątkowym 

gminy Bobrowice informując, że jest to obowiązek statutowy. 

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Nadolny: 

 odnośnie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej uważam, że 

głosowanie tajne byłoby bardziej wskazane, 

 w ostatnim wydaniu Gazety Tygodniowej Wójt wypowiadał się na mój 

temat, strasząc radnych, że Nadolny będzie rozrabiał i niesmacznie to 

odebrałem, ja zawsze rozmawiam w interesie swojej wsi, 

 pytałem Wójta na sesji jak długo będzie wykonywana woda do 

Chromowa, bo chciałem robić chodnik, a Wójt mi odpowiedział, że około 

2 miesięcy i lepiej poczekać aż skończą. Czy to były Pana wypowiedzi  

w tym artykule? 

 był temat przestawienia hydrantu, drugi też jest źle ustawiony, bo jest 

ustawiony na wyjeździe z pola co utrudnia wyjazd, 

 wypowiadałem się telefonicznie do Redaktora Gazety Tygodniowej, że 

wody jeszcze nikt nie kupuje i jeszcze nikt się nie przyłączył, z tego co 

wiem są tylko dwie umowy złożone. Ja mam podpisaną umowę przez 

Wójta, ale nie mam jeszcze licznika, więc jeszcze nie mogę korzystać  

w żaden sposób. 
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Wójt – dwa numery wcześniej w gazecie ukazała się wypowiedź Pana 

Nadolnego, że wodociąg został oddany z dwu miesięcznym opóźnieniem, co jest 

nieprawdą, bo wodociąg został oddany w terminie. Artykuł ten ukazał się przed 

drugą turą wyborów, ja odpowiedziałem, że wodociąg został oddany w terminie 

i na tym się skończyło. Z pretensjami proszę do redaktora gazety, ale zanim się 

Pan wypowie to proszę najpierw zasięgnąć informacji w urzędzie.  

 

Radny Nadolny – informację usłyszałem tutaj na sesji, proszę również  

o udostępnienie wersji papierowej projektu wykonania wodociągu wraz  

z kosztorysem powykonawczym.  

Wójt – z dokumentami można się w każdej chwili zapoznać w urzędzie, proszę 

się umówić z Panem Rokickim.  

 

Sekretarz odczytała stanowisko Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Gorzowie Wlkp. w sprawie przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej, które mówi o tym, że wyboru dokonuje się w sposób 

jawny.   

 

Radny Nadolny – uchwałę się podejmuje jawnie, a głosowanie powinno być 

tajne.  

 

Radna Waszkiewicz – składam wniosek o zakup i montaż na istniejących 

słupach oprawy oświetleniowej do miejscowości Strużka i Dęby. Stosowne 

wnioski w tym tygodniu wpłyną do Wójta. 

 

Radna Iwona Szajek – chodzi o lampę przy świetlicy w Chojnowie, w stronę 

posesji p. Kuba nie ma żadnej lampy jest tam słup zaraz za świetlicą, który 

oświetlałby i drogę i świetlicę. 

 

Radna Hałupka – w Dachowie powstały nowe domy i brak jest oświetlenia, 

wniosek o dwie nowe lampy.  

 

Radny Murawa – czekam na realizację mojego wniosku z 2012r. w sprawie 

lampy i do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi.  

 

Radny Grudziński – z tego co wiem na placu przed świetlicą w Chojnowie jest 

kilka lamp. 

Radna Iwona  Szajek – lampy na parkingu nie włączamy, ponieważ świeci 

mieszkańcom w okna i przeszkadza, ale ta lampa i tak nie oświetla tych 

ciemnych miejsc. 

Wójt – przeniesiemy te dwie lampy po czterech latach, bo teraz nie możemy 

tego ruszyć. 
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Sołtys Śliwa – w 2012r. też zgłaszałam lampy. 

Sołtys Kilian – ja też. 

 

Sołtys Duziak – i ja też tylko, że w 2013r., przy cmentarzu nie świecą się lampy. 

Wójt – zostało to już zgłoszone. 

 

Radny Nadolny – z funduszu sołeckiego na 2014r. zaplanowałem 10.000 zł na 

oświetlenie w Chromowie, ale w Energetyce p. Stachera powiedział mi, że nasza 

gmina nie przystąpiła do programu oświetlenia tak jak gminy Dąbie i Maszewo, 

gdzie miało być ono lepsze i działające, a sołtys nie jest osobą prawną 

uprawnioną do takich rozmów. Uzgodniłem z p. Prystarzem, gdzie dołożyć te 

lampy, ale program w ogóle nie ruszył i my dalej mamy te stare oświetlenie  

z 1980r. Zróbmy coś raz a dobrze w jednej miejscowości, w Janiszowicach 

parking przy cmentarzu, parking przy kościele w Dychowie. Dogadajmy się 

wspólnie i coś razem zdziałajmy. Chciałbym obejrzeć wnioski sołtysów złożone 

do budżetu gminy na 2015r.  

 

Radna Kasperowicz – w nawiązaniu do I sesji, mówi Pan zróbmy coś w jednej 

miejscowości, przyjedzie Pan do Bronkowa na zebranie i powie, że w tym roku 

nie zrobimy dziur na drodze do Magnolii, bo ważniejszy jest chodnik do 

Chromowa. Zgodzę się na Pana prośbę o nagrywanie sesji, ale nie wyobrażam 

sobie filmowania sesji nie jesteśmy tutaj po to, żeby zostać gwiazdami 

filmowymi, to jest jakiś absurd. Jesteśmy tu po to, żeby przez cztery lata ugrać 

dla swojej miejscowości jak najwięcej.  

 

Radny Nadolny – filmowanie jak nie pasuje, to się z tym zgadzam; do Bronkowa 

możemy przyjechać i się dogadać; ja nie przychodzę na sesję, żeby jeść ciastka  

i brać dietę, tylko albo się pcham i coś robię, albo siedzę cicho i ręka w górę; są 

zadania własne i są zadania które mają hierarchię ważności, kanalizacja, 

oczyszczalnia ścieków, drogę do Chromowa też będę chciał; chcę coś zrobić raz 

kompleksowo i dokończyć ten chodnik, lampę też poprę nie ma problemu.  

 

Ad. 5. 

  

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady Mariola 

Szajek zamknęła obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 15
00

. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                 Przewodniczyła: 

 

Ewelina Roszak                                                                Mariola Szajek 

   2014-12-08 


